

Clearly Sharp. Clearly Comfortable.  
绝对时尚，绝对舒适



美時LAMEX  
MEMBER HNI CORP

[www.lamex.com](http://www.lamex.com)

Shanghai  
上海(中国总部)  
2-5/F, Lei Shing International Plaza,  
No.1319, Yanan Road (W), Shanghai, PRC  
中国上海市延安西路1319号利星国际广场2-5楼 邮政编码 200050  
Tel : (86) 21 6278 8888 Fax : (86) 21 6278 7399

Beijing  
北京  
2/F, China Merchants Tower, 118 Jian Guo Road, Beijing, PRC  
中国北京市建国路118号招商局大厦2楼 邮政编码 100022  
Tel : (86) 10 8521 7588 Fax : (86) 10 6566 9838

Hong Kong  
中国香港  
22/F, Prosperity Millennia Plaza,  
663 King's Road, North Point, Hong Kong  
中国香港北角英皇道663号泓富产业千禧广场22楼  
Tel : (852) 2828 6888 Fax : (852) 2827 6788

Dongguan Manufacturing Campus & Showroom with LEED™ CI GOLD  
东莞生产中心及 LEED™ CI 金奖展厅  
5/F, Lian Hu First Industrial District, 191 Huan Shi East Road, Tangxia Town, Dongguan, Guangdong Province, PRC  
中国广东省东莞市塘厦镇环市东路191号莲湖第一工业区美时工厂综合大楼5楼 邮政编码 523715

**Customer Service Hotline/客户服务热线**  
**Mainland China/中国大陆 : (86) 800 820 6073**  
**Hong Kong & Rest of Asia /香港及亚太区 : (852) 2828 6000**

LAMEX

Allsteel®  
Acuity™



PERFORMANCE 品质无瑕 合作无间  
IS PARTNERSHIP

### 1 Seat Height Adjustment 座椅高度调节

To raise the seat, lift your weight off the seat and pull up on the lever; release lever when seat reaches desired height. To lower the seat, lift up on the lever while you are seated; release lever when seat reaches desired height.

提升座高时，身体略微离开椅座并按压调节机关使椅座到达合适高度后松开调节机关。降低座高时，身体坐在椅座上并按压调节机关使座高下降到合适高度。

### 2 Seat Depth Adjustment 座椅深度调节

To change the seat depth, lift your weight off the seat. Squeeze and hold the lever as you push the seat forward or backward. Release the lever to lock seat in place.

调节座椅深度时，身体略微离开椅座，扳动调节机关向前或向后推动椅座到合适座深后，松开调节机关使椅座锁定在一个位置上。

### 3 Tilt lock 倾仰锁定

Slide tilt lever forward to lock the chair from an upright position for an upright work position. Slide tilt lever back for continuous, fully supported reclining.

当工作需要保持端坐时，向前滑动调节杆至最前端以将椅背锁定在直立位置；向后滑动调节杆可解除倾仰锁定。

### 4 Tilt Tension 倾仰拉力调节

Slide the lever back from locked position. The closest position to the tilt lock will provide the highest tension, while the furthest away will provide the lowest tension.

滑动调节杆以控制倾仰时的拉力水平，向前滑动调节杆为增加倾仰力度，向后滑动调节杆为减少倾仰力度。

### 5 Armrest Adjustment 可调节扶手

**Arm Height Adjustment:**  
Lift up on lever, and lift or lower arm height to desired position. Release lever to lock arm into place.

扶手高度调节：  
按压扶手升降调节掣并锁定在所需位置。

**Arm Width and Depth Adjustment:**  
Press the button located on the inside of the arm. Slide arm pad inward or outward to decrease or increase the width between arm pads. Slide arm pad forward or backward to increase or decrease arm pad depth.

扶手宽度及深度调节：  
按下位于扶手垫内侧的按钮，向内或向外滑动扶手垫以减少或增加扶手垫之间的宽度。向前或向后滑动扶手垫以增加或减少扶手垫的深度。

**Arm Pivot Adjustment:**  
Pivot the arm pad left or right.

扶手垫转向角度调节：  
可左右转动扶手垫角度。

